
 ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 506 

 

На 22 април 2024 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проекти на решения относно поправка на технически 

грешки в решения за назначаване на Районни избирателни комисии.

  Докладва: Емил Войнов, Красимир Ципов 

2. Проекти на решения относно регистрация на партии и 

коалиции в изборите на 9 юни 2024 г. 

  Докладват: Силвия Стойчева и Димитър  

   Димитров 

3. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Емил Войнов, Росица Матева,  

   Цветозар Томов, Севинч Солакова, Цветанка  

   Георгиева, Силвия Стойчева, Йорданка Ганчева, 

   Гергана Стоянова, Красимир Ципов, Любомир 

   Георгиев 

4. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК.   

  Докладват Силвия Стойчева и Красимир Ципов 

5. Искания за изплащане на възнаграждения на ОИК. 

  Докладват: Цветозар Томов, Елка Стоянова,  

   Силвия Стойчева, Йорданка Ганчева, Гергана  

   Стоянова, Любомир Георгиев, Красимир Ципов 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 
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Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева. 

ОТСЪСТВА: Георги Баханов. 

 

Заседанието бе открито в 11,25 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия, и господин Цветозар Томов – зам.-

председател на Комисията. 

 

* * * 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги. 

Тринадесет членове сме в залата – имаме необходимия 

кворум. 

Поради отпуск отсъства колегата Баханов. 

Заседанието започва със закъснение поради по-дълго 

продължилата среща с „Информационно обслужване“ АД. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проекти на решения относно поправка на технически 

грешки в решения за назначаване на Районни избирателни комисии 

с докладчик господин Войнов. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици 

колегите Войнов, Матева, Томов, Солакова, Георгиева, Стойчева, 

Стоянова, Ципов, Георгиев. 

3. Проекти на решения относно промени в състави на ОИК с 

докладчици госпожа Стойчева и господин Ципов. 

4. Искания за изпащане на възнаграждения на ОИК с 

докладчици колегите Томов, Елка Стоянова, Стойчева, Ганчева, 

Гергана Стоянова, Георгиев и Ципов. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Заповядайте, госпожо Стойчева. 
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СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Моля да включим нова точка в 

дневния ред: Проекти на решения относно регистрация на партии и 

коалиции за участие в изборите на 9 юни 2024 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Освен госпожа 

Стойчева, друг колега ще има ли доклад в тази точка? 

Колеги, предлагам това да бъде точка втора: Проекти на 

решения относно регистрация на партии с докладчици господин 

Димитров и госпожа Стойчева засега, а другите точки ще се 

изместят с една напред. 

Има ли други предложения по дневния ред? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

 

Започваме с първа точка от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО ПОПРАВКА НА 

ТЕХНИЧЕСКА ГРЕШКА В РЕШЕНИЯ ЗА НАЗНАЧАВАНЕ НА 

РАЙОННИ ИЗБИРАТЕЛНИ КОМИСИИ. 

Господин Войнов, заповядайте в точка едно. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, предлагам ви проект на 

решение относно поправка на техническа грешка в Решение № 3087-

ЕП/НС от 18 април 2024 г. на Централната избирателна комисия 

относно назначаване на Районна избирателна комисия в Двадесет и 

осми изборен район – Търговище, за изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България и за народни 

представители на 9 юни 2024 г. 

Допусната е грешка в диспозитива, като вместо „Двадесет и 

осми изборен район“ е написано „Двадесет и девети изборен район“. 

Предлагам да вземем решение да допуснем поправка на 

техническа грешка в решението, като текстът в диспозитива 
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„Двадесет и девети изборен район – Търговищки“, да се замени от 

„Двадесет и осми изборен район – Търговищки“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3123-ЕП/НС/22.04.2024 г. 

 

Продължаваме с втора точка от дневния ред: 

ПРОЕКТИ НА РЕШЕНИЯ ОТНОСНО РЕГИСТРАЦИЯ НА 

ПАРТИИ И КОАЛИЦИИ В ИЗБОРИТЕ ЗА ЕВРОПЕЙСКИ 

ПАРЛАМЕНТ И НАРОДНИ ПРЕДСТАВИТЕЛИ НА 9 ЮНИ 2024 г. 

Заповядайте, господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, в моя папка има проект на решение относно 

регистрация на партия НАРОДНА ПАРТИЯ ИСТИНАТА И САМО 

ИСТИНАТА. 

Постъпило е заявление за регистрация от ПП НАРОДНА 

ПАРТИЯ ИСТИНАТА И САМО ИСТИНАТА, подписано от 

Венцислав Атанасов Ангелов в качеството му на председател и 

представляващ партията, заведено под № 4 в регистъра на партиите 

за участие в изборите за членове на Европейския парламент от 

Република България и за народни представители.  

Към заявлението са приложени: Удостоверение за актуално 

правно състояние на партията, издадено на 09.04.2024 г.; Образец от 

подписа на представляващия партията; Образец от печата на 

партията; вносна бележка от „Банка ДСК“ АД за внесен безлихвен 

депозит в размер на 2500 лева за участие в изборите за народни 

представители на 9 юни 2024 г.; вносна бележка от „Банка ДСК“ АД 

за внесен безлихвен депозит в размер на 2500 лв. за участие в 
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изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България на 9 юни 2024 г. 

Представено е Удостоверение от „Банка ДСК“ АД за банкова 

сметка, по която ще се обслужва предизборната кампания на 

партията; имената и длъжностите на лицата, които ще отговарят за 

приходите, разходите и счетоводната отчетност на партията, 

свързани с предизборната кампания; списък, съдържащ имена, ЕГН 

и саморъчен подпис на заявени 3839 избиратели, подкрепящи 

регистрацията на партията. Този списък е представен и в 

структуриран електронен вид на технически носител. 

Заявено е искане за наименованието на партията в 

бюлетината по следния начин: ПП НАРОДНА ПАРТИЯ 

ИСТИНАТА И САМО ИСТИНАТА. 

Към преписката е приложено удостоверение, че партията е 

представила финансови отчети за 2021-а, 2022-а и 2023 г., издадено 

от Сметната палата.  

От протокол с вх. № ЦИК-ЕП/НС-20-11 от 22 април 2024 г. 

на ЦИК от ГД ГРАО в МРРБ за извършена проверка на списък на 

избиратели, подкрепящи регистрацията на партията.  

Установено е спазването на разпоредбата на чл. 133, ал. 3, т. 5 

от Изборния кодекс за наличие на не по-малко от 2500 избиратели, 

подкрепящи регистрацията на партия НАРОДНА ПАРТИЯ 

ИСТИНАТА И САМО ИСТИНАТА. 

Спазени са изискванията на чл. 133 и чл. 129, ал. 1, т. 1 от 

Изборния кодекс и Решение № 3048-ЕП/НС/09.04.2024 г. на ЦИК.  

Предвид гореизложеното и на съответните основания 

предлагам Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Регистрира ПП НАРОДНА ПАРТИЯ ИСТИНАТА И САМО 

ИСТИНАТА за участие в изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България и за народни представители на 

9 юни 2024 г. 
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Наименованието на партията в бюлетината е: ПП НАРОДНА 

ПАРТИЯ ИСТИНАТА И САМО ИСТИНАТА. 

Решението подлежи на обжалване пред Върховния 

административен съд в тридневен срок от обявяването му.“ 

Това е моето предложение, текстът е в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева); против – няма. 

Решението е № 3124-ЕП/НС/22.04.2024 г. 

Продължаваме с доклад на госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, моля в папка с мои инициали 

да се запознаете с проект на решение относно регистрация на партия 

„Възраждане“ за участие в изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България и за народни представители на 

9 юни 2024 г. 

Постъпило е заявление партия „Възраждане“ чрез 

упълномощения представител на партията Петър Петров, заведено 

под № 3 в регистъра на партиите за участие в изборите за членове на 

Европейския парламент и за народни представители.  

Приложени са: Удостоверение за актуално правно състояние 

на партията; Образец от подписа на представляващия партията; 

Образец от печата на партията; вносна бележка за внесен безлихвен 

депозит по чл. 129, ал. 1, т. 1 и за двата вида избора; удостоверение, 

издадено от посочената в проекта на решение банка за актуална 

банкова сметка, също така имената и длъжностите на лицата, които 

ще отговарят за приходите, разходите и счетоводната отчетност на 

партията, свързани с предизборната кампания; списък, съдържащ 

три имена, ЕГН и саморъчен подпис на заявени 6024 избиратели, 
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подкрепящи регистрацията на партията и пълномощно в полза на 

Петър Петров. 

Заявено е искане за наименованието на партията в 

бюлетините по следния начин: ВЪЗРАЖДАНЕ. 

Към преписката е приложено и удостоверение, че партията е 

представила финансови отчети за 2021-а, 2022-а и 2023 г., издадено 

от Сметната палата.  

От протокол със съответния входящ номер на ЦИК от ГД за 

извършена проверка от ГД ГРАО в МРРБ на списък на избиратели, 

подкрепящи регистрацията на партията за участие в двата вида 

избори се установява спазването на разпоредбата на чл. 133, ал. 3, т.  

Спазени са и посочените в проекта на решение изисквания на 

Изборния кодекс, както и Решение № 3048-ЕП/НС на Централната 

избирателна комисия, поради което предлагам Централната 

избирателна комисия да приеме решение, с което регистрира партия 

ВЪЗРАЖДАНЕ за участие в изборите за членове на Европейския 

парламент от Република България и за народни представители на 9 

юни 2024 г., като наименованието на партията в бюлетината за всеки 

вид избор е ВЪЗРАЖДАНЕ – изписано с главни букви. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Решението е № 3125-ЕП/НС/22.04.2024 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, следващият проект на 

решение е свързан с регистрация на коалиция ЦЕНТЪР за участие в 

изборите за членове на Европейския парламент от Република 

България и за народни представители. 

Постъпило е заявление за регистрация от коалиция ЦЕНТЪР, 

подписано от Дарин Димов Дросев – представляващ коалицията, 
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заведено под № 1 в регистъра на коалициите за участие в изборите за 

членове на Европейския парламент от Република България и за 

народни представители на 9 юни 2024 г. 

Приложени са Решение за образуване на коалиция ЦЕНТЪР 

между партия СВОБОДА и партия БЪЛГАРСКА ЗЕМЕДЕЛСКА 

ПАРТИЯ за участие в изборите за членове на Европейския 

парламент и за народни представители. Коалицията се представлява 

от Дарин Димов Дросев. 

Представени са: Удостоверение за актуално правно състояние 

на партия СВОБОДА и Удостоверение за актуално правно състояние 

на партия БЪЛГАРСКА ЗЕМЕДЕЛСКА ПАРТИЯ; Образец от 

печата на партия СВОБОДА и на партия БЪЛГАРСКА 

ЗЕМЕДЕЛСКА ПАРТИЯ; Образец от подписа на представляващия 

партия СВОБОДА и от подписа на представляващия партия 

БЪЛГАРСКА ЗЕМЕДЕЛСКА ПАРТИЯ, както и Образец от подписа 

на представляващия коалиция ЦЕНТЪР; банков документ от 

съответната банка, посочена в проекта на решение за внесен 

безлихвен депозит по чл. 129, ал. 1, т. 1 – един за участие в изборите 

за членове на Европейския парламент и нарочен документ за участие 

в изборите за Народно събрание за внесен безлихвен депозит, както 

и банково удостоверение за банковата сметка на името на коалиция 

ЦЕНТЪР, по която ще се обслужва предизборната кампания на 

коалицията, също така имената и длъжностите на лицата, които ще 

отговарят за приходите, разходите и счетоводната отчетност на 

коалицията, свързани с предизборната кампания; списък, съдържащ 

имена, ЕГН и саморъчен подпис на заявени 4169 избиратели, 

подкрепящи регистрацията на коалицията. 

Заявено е искане за наименование на коалицията в 

бюлетините по следния начин: ЦЕНТЪР. 

Приложени са: удостоверения, че партия „СВОБОДА“ и 

партия „БЪЛГАРСКА ЗЕМЕДЕЛСКА ПАРТИЯ“ са представили 

финансови отчети за 2021-а, 2022-а и 2023 г., издадени от Сметната 

палата.  
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От протокол с вх. № ЦИК-ЕП/НС-20-110 от 22 април 2024 г. 

за извършената от ГД ГРАО проверка на списъка на избиратели, 

подкрепящи регистрацията на коалиция ЦЕНТЪР, се установява 

спазването на разпоредбите на Изборния кодекс за наличие на не по-

малко от 2500 избиратели, подкрепящи регистрацията на коалиция 

ЦЕНТЪР. 

Налице са условията по чл. 139 – 141, и чл. 129, ал. 1, т. 1 от 

Изборния кодекс, както и Решение № 3048-ЕП/НС на ЦИК за 

регистрация на коалиция ЦЕНТЪР за участие в изборите за членове 

на Европейския парламент и за народни представители на 9 юни 

2024 г., поради което предлагам Централната избирателна комисия 

да приеме решение, с което регистрира коалиция ЦЕНТЪР за 

участие в изборите за членове на Европейския парламент от 

Република България и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

Наименованието на коалицията в бюлетините за двата вида 

избора е ЦЕНТЪР, изписано с главни букви. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 3126-ЕП/НС/22.04.2023 г. 

 

Колеги, продължаваме с точка трета от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, постъпило е 

писмо от ГД ГРАО с вх. № ЦИК-ЕП/НС-20-103/20.04.2024 г. С него 

ни изпращат информация за адресите на избирателните секции, 

както и броя избиратели по избирателни секции, отпечатани в 
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избирателните списъци за обявяване за изборите за членове на 

Европейския парламент от Република България, и отделно за 

изборите за народни представители на 9 юни 2024 г. 

Предлагам да публикуваме предоставената информация на 

интернет страницата на Централната избирателна комисия в раздела 

„За избирателите“, какъвто булет да се добави в раздел „Избори за 

членове на Европейски парламент от Република България и за 

народни представители“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, аз ще 

допълня предложението на господин Войнов, тъй като се отнася и за 

интернет страницата на ЦИК, да създадем и булет „Гласуване извън 

страната“. 

Имате ли други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Колеги, постъпило е писмо от IT 

експертите към Централната избирателна комисия с вх. № ЦИК-

ЧМИ-21-6/19.04.2024 г. С него ни изпращат проект на техническа 

спецификация във връзка с подготовката на обществената поръчка с 

предмет: „Дейности по осигуряване на машинното гласуване за нови 

и частични избори“. Докладвам го за запознаване и обсъждане на 

работна група при подготовка на обществената поръчка днес, която 

да бъде в 14,00 ч. 

Докладвам писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-85/18.04.2024 г. 

Писмото не е подписано. Съдейки по имейла, е от              Е.            

Д.           Поставя се въпрос кои от членовете на СИК носят 

протокола в Районната избирателна комисия. Тъй като на този 

въпрос подробно е отговорено във всички методически указания, 

които сме приели, предлагам писмото да остане за сведение. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Матева, 

заповядайте. 

Определям господин Томов за малко да води заседанието. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

ЦИК-МИ-06-92-8/19.04.2024 г. Това е писмо от Столична община, 

Район „Сердика“, с което ни информират, че във връзка с 

разпореждане на Административен съд – София-град, което ние 

препратихме на Столичната община, са отворили запечатаното 

помещение и са извадили в оригинал намерените системни разписки 

и начален отчет от шест броя секционни избирателни комисии, 

които са представени в съда, така че ни изпращат, твърди се, копие 

от протокол, само че такъв не е разпечатан към писмото. Това е 

копие от писмото до Административния съд, което е предоставено и 

на ЦИК за информация. 

Следващото писмо е от Столична община, Район „Овча 

купел“, във връзка с изпълнение на същото разпореждане на съда. 

Писмото е с вх. № ЦИК-МИ-06-92-7/19.04.2024 г. С това писмо от 

Район „Овча купел“ ни информират, че са отворили чувалите и са 

извадили за 13 секции системни разписки и начален отчет. За две от 

секциите не са открили нито един от двата документа. 

Следващият ми доклад в тази връзка е от Район „Люлин“ с 

вх. № ЦИК-МИ-06-92-9/19.04.2024 г. С това писмо от Район 

„Люлин“ ни изпращат копие от заповед на кмета на района за 

отваряне на запечатано помещение, както и протокола, който е 

съставен, и копие от писмото до Административния съд, с което, в 

изпълнение на разпореждането на съда, са представили в оригинал 

диагностични доклади и контролни разписки за описаните секции, 

които не са номерирани, така че не мога да ви кажа колко на брой са 

– 9 секции по предварително преброяване.  

За още три района имаме информация. В петък ви докладвах 

шест района, общо стават 9 района от Столичната община, които са 

изпълнили разпореждането на съда. Всички тези преписки са за 

сведение. 
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Докладвам ви писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-

108/22.04.2024 г., с което ни е изпратена жалба до Върховния 

административен съд, подадена от   Н.     Б.    срещу Решение № 

3105-ЕП/НС от 19 април, с което решение сме назначили състава на 

Районна избирателна комисия в Осемнадесети изборен район – 

Разградски. 

В жалбата се излагат твърдения и се оспорва назначаването 

на пет от членовете на Районната избирателна комисия, които 

едновременно с това са и членове на Общинска избирателна 

комисия – Разград. Аргументът да се твърди, че назначаването им е 

незаконосъобразно, е, тъй като ОИК – Разград, продължава да не се 

е произнесла по сигнал, подаден от жалбоподателя, сигналът е 

оставен без разглеждане от ОИК – Разград.  

Впоследствие съгласно решение на Върховен 

административен съд и в изпълнение на решение на Върховен 

административен съд Централната избирателна комисия е отменила 

решението на Общинската избирателна комисия със свое Решение 

№ 2899-МИ/16.11.2023 г. и е дала указание на ОИК – Разград, да 

разгледа постъпилия сигнал и да се произнесе с решение. Все още 

няма прието такова решение – проверих на страницата на ОИК – 

Разград. Това са мотивите за жалбата. Преписката ще бъде 

комплектувана и внесена във Върховния административен съд. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. 

Колеги и аз имам доклад в тази точка – писмо, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-

02-72-2. Писмото е от Министерството на външните работи и 

съдържа актуализирана справка за получените съгласия за 

произвеждане на изборите за народни представители и за членове на 

Европейски парламент в приемащите държави – докладвам за 

сведение. 

Колеги, продължаваме с дневния ред. 

Госпожо Ганчева, заповядайте да докладвате в точка трета. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, връщам на доклад в тази 

точка писмото, което по същество представлява сигнал за действия 
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на ОИК – Вълчедръм, което ви докладвах на предходно заседание за 

запознаване. 

Предлагам да го изпратим на Общинската избирателна 

комисия за становище и уведомяване на ЦИК във връзка с 

изложеното в сигнала. 

ЗАМ.-ПРЕДСЕДАТЕЛ ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, има ли 

други становища, или мнения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Само за коректност на доклада, тъй 

като преди гласуването пропуснах да кажа входящия номер на 

писмото, наименувано „жалба“ – вх. № ЦИК-МИ-17-

114/18.04.2024 г. Докладвано е в заседанието на 18 април. 

Продължавам със следващите ми доклади. Докладвам ви за 

запознаване и предлагам да обсъдим в работен порядък писма от 

Министерството на външните работи от Работна група „Избори“ с 

вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-100 в оригинал и по имейла, получени на 19 и 

22 април 2024 г. Поставени са въпроси от Работна група „Избори“ 

във връзка с гласуване на членове на семейство, което придружава 

дългосрочно командирован служител. Тъй като касае принципен 

въпрос, предлагам за работно обсъждане. 

Докладвам писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-95 от госпожа 

Славова, която сочи, че е била командирована като държавен 

служител, но сега желае, доколкото виждам, е пенсионер и желае да 

бъде включена. Предлагам да остане сега за сведение и с Рубриката 

„Въпроси и отговори“, която се оформя, да отговорим на такива 

питания. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Георгиева, 

заповядайте. 
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ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-ЧМИ-11-7 

сме получили писмо от Община Провадия, с което ни изпращат и 

списък от изборни книжа, които са приели от Общинската 

избирателна комисия в Провадия, след проведените нови избори за 

кмет на кметство Житница и за кмет на кметство Черноок на 10 март 

2024 г. – докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № ЦИК-ЕП/НС-17-

101/19.04.2024 г. е постъпило запитване от господин П. относно 

това, че на датата на предстоящите избори ще бъде в друг град, 

където няма адресна регистрация, а по постоянен адрес е 

регистриран във Варна. Интересува се дали може да гласува в този 

друг град. 

Предлагам, тъй като в Рубриката „Въпроси и отговори“ 

нямаме въпрос относно това може ли да се гласува в място, където 

избирател няма регистрирана адресна регистрация, да публикуваме 

отговор: „Правото на глас се упражнява само по постоянен адрес на 

избирател или по настоящия му адрес в предвидените от Изборния 

кодекс случаи. Не е възможно гласуване в друго населено място на 

територията на страната, в което избирателят няма регистриран 

постоянен или настоящ адрес“. Може да го видите в моя папка. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № ЦИК-

ЕП/НС-2-21/17.04.2024 г. – писмо от постоянния секретар на 

Министерството на външните работи, с което предлагат да бъдат 



15 

преразгледани Приложение № 25-ЕП/НС и Приложение № 80-

ЕП/НС относно изборите извън страната за членове на Европейския 

парламент от Република България и за Народно събрание. 

В писмото излагат аргументи, че заявлението за гласуване 

извън страната в различните видове избори трябва да има отделни 

приложения в изборните книжа. В заключение излагат аргумент, в 

случай че Централната избирателна комисия не смята за необходимо 

тези изборни книжа да бъдат преразгледани и евентуално разделени, 

като бъдат конкретизирани по отношение на съответния вид избор, в 

Методическите указания на ЦИК по прилагане на Изборния кодекс 

секционните избирателни комисии извън страната да предвидят 

допълнителни разяснения във връзка с попълване на приложението 

(Декларация по чл. 33, ал. 2 ИК) в изборния ден. 

Колеги, проведохме обсъждане на така предложеното писмо 

от Министерството на външните работи в работен формат, така че 

към настоящия момент ви го докладвам за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Предлагам да гласуваме изпращане 

по компетентност до съответната група от Министерството на 

външните работи на писмо с вх. № ЦИК-НС-16-37/18.04.2024 г. С 

това писмо организация от Бангладеш заявява своето желание да 

участва в наблюдението на изборите на 9 юни 2024 г. в нашата 

страна. 

Предлагам да го изпратим по компетентност във връзка с 

евентуално представяне на заявление по съответния ред за 

регистрирани като наблюдатели. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 
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Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам за сведение три кратки 

въпроса, зададени от граждани. Първият въпрос е получен с вх. № 

ЦИК-17-90/18.04.2024 г. Питането е откъде може да се направи 

справка за членство в политическа партия – за сведение. 

Следващото питане е от гражданин с изразено желание да се, 

както е написал, регистрира за преброител или член на секционна 

избирателна комисия. След като излезе решението на ЦИК, там ще 

се намери отговор на това питане. 

Последният въпрос е също от гражданин с вх. ЦИК-ЕП/НС-

17-106/21.04.2024 г., който твърди, че не намира файл за електронен 

структуриран вид на списъците – не се уточнява кои, но се намират 

лесно в съобщението от 12 април на нашата страница. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

продължаваме с точка четвърта от дневния ред. 

ПРОЕКТИ НА РШЕНИЯ ОТНОСНО ПРОМЕНИ В 

СЪСТАВИ НА ОИК. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. ЦИК-МИ-11-

115/18.04.2024 г. е постъпило заявление от Анна Данева Гичева за 

освобождаването й като зам.-председател на ОИК – Исперих.  

В тази връзка моля да се запознаете с проекта на решение 

относно промени в състава на ОИК – Исперих, област Разград, с 

което въз основа на постъпилото заявление, предлагам Централната 

избирателна комисия да освободи като зам.-председател на ОИК – 

Исперих, област Разград Анна Данева Гичева, като анулира 

издаденото й удостоверение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 
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Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3127-МИ/22.04.2024 г. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Моля да гласуваме и писмо до 

председателя на партия „Възраждане“ за попълване състава на ОИК 

във връзка с току-що приетото решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес ще видите 

проект на решение относно временна замяна на председател на ОИК 

– Никола Козлево, област Шумен. 

В Централната избирателна комисия е постъпило 

предложение със съответния входящ номер от Любомир Христов, 

областен координатор на ПП ГЕРБ за временна замяна на 

председател на ОИК – Никола Козлево. Предлага се на мястото на 

Десислава Иванова Христова да бъде назначена Виолета Илиева 

Янева. 

Към предложението са приложени молба от Десислава 

Христова за временното й освобождаване като председател на ОИК 

– Никола Козлево, от 2 април до 2 юли 2024 г.; декларация по 

съответните текстове от Изборния кодекс, както и копие от диплома 

за завършено висше образование на Виолета Илиева Янева и 

пълномощно. 

С оглед на това ви предлагам следното 

„РЕШЕНИЕ: 

Освобождава като председател на ОИК – Никола Козлево, 

област Шумен, Десислава Иванова Христова със съответното ЕГН за 

времето от 22.04.2024 г. до 02.07.2024 г. включително. 
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Назначава за председател на ОИК – Никола Козлево, Виолета 

Илиева Янева със съответното ЕГН за времето от 22.04.2024 г. до 

02.07.2024 г. включително.  

На назначения председател на ОИК да се издаде 

удостоверение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли по това предложение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Решението е № 3128-МИ/22.04.2024 г. 

 

Преминаваме към точка пета от дневния ред: 

ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА 

ОИК. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, с вх. № ЦИК-МИ-13 е 

постъпило искане за изплащане на възнаграждения от членовете на 

ОИК – Омуртаг.  

Тъй като преписката е комплектувана с необходимите 

документи, приложена е справка от счетоводството във връзка със 

заявените възнаграждения, приложени са необходимите решения и 

протоколи от заседания, предлагам да бъде изплатено за членовете 

на ОИК – Омуртаг, обща сума в размер на 5 386,50 лв. за общо 9 

дадени дежурства и проведени заседания.  

Необходимите документи са описани и с оглед на това, че е 

налице и контролен лист за извършване на предварителен финансов 

контрол по отношение на законосъобразността на поетото 

задължение, моля да подложим на гласуване предложението, ако 

нямате бележки, за 5 386,50 лв. за ОИК – Омуртаг. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: ОИК – Бойчиновци, област Монтана ни 

изпраща съответните документи за дадени две дежурства и 

проведени две заседания през месец март, като са описани и 

приложени протоколите от заседанията и по отношение на 

дежурствата. 

Налице са всички необходими документи, поради което 

предлагам да бъде изплатена сума в размер на 1948,45 лв. за ОИК – 

Бойчиновци, област Монтана за месец март тази година. 

Приложена е счетоводна справка и контролен лист за 

законосъобразността на поетото задължение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, постъпило е искане за 

изплащане на възнаграждения от ОИК – Самоков, с вх. № МИ-27-

141/28.03.2024 г. за проведени седем дежурства на дати 8-и, 13-и, 18-

и, 19-и, 20-и, 22-и и 25 март и проведени две заседания на 12 март и 

на 21 март. Представени са всички изискуеми документи. 

Приложена е счетоводна справка, както и контролен лист преди 

поемане на задължение от финансовия контрольор. 
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Предлагам да одобрим изплащането на възнагражденията на 

членовете на ОИК – Самоков, които заедно с осигурителните вноски 

са на стойност 2613,45 лв. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); против – 

няма. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, постъпило е искане 

за изплащане на възнаграждение от ОИК – Плевен, за 8 дежурства, 

дадени на датите 1-и, 5-и, 6-и, 7-и, 8-и, 11-и, 13-и и 15 март, както и 

за проведено заседание на 14 март 2024 г. 

Приложени са всички необходими документи. Наличен е и 

контролен лист с мнение за законосъобразност на този разход. 

Общата сума по това искане, която следва да бъде изплатена, 

е 1320,00 лв. без осигурителните вноски и съответно 1755,60 лв. с 

осигурителните вноски. 

Предлагам да одобрим това искане и  да се придвижат нещата 

с изплащането. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по предложението. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Ганчева, заповядайте. 
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ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви искане за 

изплащане на възнаграждение от ОИК – Вълчедръм, област Монтана 

с вх. № ЦИК-МИ-27-5 и МИ-27-5-1 от 16 април 2024 г. 

Искането е за изплащане на заседание, проведено на 6 април 

2024 г., на което са присъствали председател, трима зам.-

председатели, секретар и 6 членове и на 14 април 2024 г. отново е 

проведено заседание, на което са присъствали председател, 3 зам.-

председатели, секретар и 5 членове.  

Общата сума ведно с осигурителните вноски е 1489,60 лв. 

Има положително становище от финансовия контрольор за 

законосъобразност за поемане на задължението съобразно доклада 

ми. 

Предлагам да одобрим искането за изплащане 

възнаграждението на ОИК – Вълчедръм. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Госпожо Стоянова, заповядайте. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, с вх. № ЦИК-МИ-19 е 

постъпило искане от ОИК – Разлог, за изплащане на възнаграждение 

за дадено дежурство и проведено заседание на 7 март и на 13 март 

2024 г. 

Приложени са документи, които се изискват, съгласно наше 

решение. Към преписката е представена и счетоводна справка, както 

и контролен лист за извършване на предварителен контрол преди 

поемане на задължението с изразено мнение за законосъобразност, 

поради което предлагам да бъде одобрено изплащането на 

възнаграждения в размер на 665,00 лв. за дадено дежурство на 7 
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март от председател и зам.-председател и за проведено заседание на 

13 март от ОИК – Разлог. 

Моля да одобрим изплащането на тези възнаграждения. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по това предложение? 

Моля да гласуваме. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, следващият ми доклад в 

тази точка е заявление с вх. № ЦИК-МИ-28 от ОИК – Плевен. 

Постъпили са няколко на брой искания за изплащане на 

възнаграждения за проведени в периода 19 март – 29 март 2024 г. 

четири дежурства и две заседания. 

Приложени са всички документи, установяващи извършената 

работа по време на тези дежурства и заседания. Изготвена е 

счетоводна справка и контролен лист с изразено мнение за 

законосъобразност преди извършване на  разхода, на което 

основание ви предлагам да одобрим изплащането на възнаграждения 

за ОИК – Плевен, в общ размер на 1 895,25 лв. за дадени четири 

дежурства и проведени две заседания. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

Господин Георгиев, заповядайте. 
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ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: С вх. № МИ-ЦИК-МИ-1/01.04.2024 

г. сме получили искане за изплащане на възнаграждение на ОИК – 

Каспичан, за проведено заседание и дадени две дежурства – едното 

от председателя преди заседанието, следващото – от председател и  

зам.-председатели, определени на съответното заседание. 

Заседанието е проведено на 28 март 2024 г., а дежурствата са 

дадени на 25-и и 29 март. Всичко това е за ОИК – Каспичан.  

Предлагам да изплатим посочената сума от 891,10 лв. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам преписка с вх. № МИ-

27-136/02.04.2024 г. – искане от ОИК – Ихтиман, за изплащане на 

възнаграждение за проведено едно заседание, на което комисията е 

присъствала в пълен състав – председател, четирима зам.-

председатели, секретар и 5 членове. 

Предлагам да се изплати възнаграждението в размер на 

784,70 лв. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, 

Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Ципов, заповядайте. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-27-

197/29.03.2024 г. – искане за изплащане на възнаграждения от ОИК – 

Столична, за дадени дежурства в периода 1 февруари – 29 март 2024 

г. Искането е съпроводено със счетоводна справка и контролен лист, 

преди поемане на задължение за извършване на разход. 

Моля да одобрим така представеното искане за изплащане на 

възнаграждение за дадени дежурства в размер на 1349,95 лв. ведно с 

осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, изказвания 

имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам ви вх. № МИ-27-

127/19.03.2024 г. – отново искане за изплащане на възнаграждения 

от ОИК – Сандански. Искането е за дадени дежурства и проведени 

две заседания в периода 19 февруари – 5 март 2024 г.  

Искането е съпроводено със счетоводна справка и контролен 

лист, преди поемане на задължение. 

Моля да одобрим искането на ОИК – Сандански, за 

изплащане на възнаграждения в размер на 2520,35 лв. ведно с 

осигурителните вноски. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието. 
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Следобедната част ще продължи в 16,30 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Единадесет членове сме в залата – имаме кворум. 

Колеги, връщаме се в първа точка с доклад на господин 

Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, в моя папка от днес с проектен 

номер 3986 ще видите проект на решение относно поправка на 

техническа грешка в Решение № 3101/19.04.2024 г. на ЦИК относно 

назначаване на Районна избирателна комисия в Шести изборен 

район – Врачански, за изборите за членове на Европейски  

парламент и за народни представители на 9 юни 2024 г. 

На съответното основание от Изборния кодекс ви предлагам 

следното  

„РЕШЕНИЕ: 

Допуска поправка на техническа грешка в Решение № 3101-

ЕП/НС от 19 април 2024 г. на ЦИК, като текстът в диспозитива на 

решението „член Симеон Йорданов Кръстев“ да се чете „зам.-

председател Симеон Йорданов Кръстев“.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

Решението е № 3129-ЕП/НС/22.04.2024 г. 

Продължаваме с доклади в точка трета от дневния ред. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 
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СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, предлагам да приемем 

протоколно решение за извършване на трансфер по бюджета на 

община Ветово, област Русе – сума, която е съгласно одобрени 

справки за възнаграждение и дежурства по изходящи номера, както 

следва: изх. №№ МИ-15-40/18.04.2024 г.; МИ-15-117/26.01.2024 г.; 

МИ-15-182/16.02.2024 г.; МИ-15-197/22.02.2024 г.; МИ-15-

280/19.03.2024 г. с оглед на одобрената процедура с протоколно 

решение по Протокол № 480 от 15 февруари 2024 г. на Централната 

избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – 

няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, предлагам да изпратим до 

министъра на финансите писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-

87/19.04.2024 г. от Министерството на външните работи за 

становище. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с докладна записка вх. № 

ЦИК-25-21/19.04.2024 г. се предлага да одобрим размера на 

очакваните разходи за представителни цели за второто тримесечие 
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на 2024 г. в размер до 7 хил. лв. с ДДС. По §§ 10-15 предлагам ви да 

одобрим този разход. Има представен и контролен лист. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, представени са всички 

документи с докладна записка с вх. № ЦИК-25-22/22.04.2024 г. за 

представяне на тримесечния отчет за касовото изпълнение на 

бюджета и на сметките за чужди средства. 

Предлагам да изпратим приложените документи до Сметната 

палата. Проектът на писмо е във вътрешната мрежа. В електронната 

система същите са представени и в електронен вид на 

Министерството на финансите и е със статут „одобрен“. 

Моля за протоколно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Получили сме писмо от Областна 

администрация, област София за адресите и контактите на Двадесет 

и трета, Двадесет и четвърта и Двадесета и пета районни 

избирателни комисии. 

Предлагам ви с протоколно решение да определим всички 

тези адреси за контакт да се обобщават и да се проследи дали са 

публикувани на страницата на Централната избирателна комисия, 
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включително и от Областна администрация Добрич сме получили 

писмо. 

Моля за протоколно решение за обобщаване на 

информацията без да се разпределят и докладват в залата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева, Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам 

писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-09-98/19.04.2024 г. от Администрацията 

на Министерския съвет до министъра на външните работи с искане 

да предоставят информация за прогнозното количество изборни 

книжа и материали за секциите извън страната. 

Докладвам ви писмо от Държавна агенция „Архиви“ – 

дирекция „Централен държавен архив“, с вх. № ЦИК-62-

1/22.04.2024 г. Връщат ни утвърден комплект документи за 

извършена експертиза на документите в Централната избирателна 

комисия за периода 2011 – 2014 г. В тази връзка ни информират, че 

документите, които са включени като неценни, ще подлежат на 

унищожаване, но документите, които са включени във фонда за 

постоянно съхранение, следва да бъдат предадени на Централен 

държавен архив, поставени в архивни кутии – добре, че 

междувременно се снабдихме с такива. 

Колеги, по повод на писмо с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-103-

1/22.04.2024 г. във връзка с изпратени проекти на решения от 

Централната избирателна комисия за съгласуване до 

Администрацията на Министерския съвет от главния секретар сме 

получили писмо, адресирано до нас, с копие до министъра на 

транспорта, с изразено становище по единия проект относно условия 
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и ред за изработка на изборни книжа и материали. Предлагат 

формулировка по отношение на параваните, като считат, че тази 

формулировка е предложена от Централната избирателна комисия и 

възприета при провеждането на последните местни избори, без да се 

позовават на писмо с номер на Централната избирателна комисия, а 

и няма такова. 

Предлагам ви да изпратим писмо до главния секретар, в което 

да посочим, че Централната избирателна комисия предлага 

Администрацията на Министерския съвет да даде конкретни 

предложения и конкретни изисквания към параваните. Тази 

формулировка, предложена от тях, и включена в писмото-указание 

до областните управители, кметовете на общини и някои ведомства, 

не създаде единни правила в страната и не предотврати 

необходимостта от поставяне на въпроси от страна на кметовете на 

общините. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Аз бих предложила, ако колегата 

Солакова е съгласна, да добавим и обстоятелството, че тази 

формулировка е възприета от ЦИК по изрично настояване на 

Администрацията на Министерския съвет, която отказа при среща с 

Централната избирателна комисия да поеме ангажимента за 

осигуряване на параваните на централно ниво и да определи вида и 

размерите на параваните преди местните избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Томов, заповядайте. 
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ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам ви писмо 

с вх. № ЦИК-ЕП/НС-15-118 от днешна дата в днешна папка с моите 

инициали. Писмото е от „Информационно обслужване“ АД и е във 

връзка с днешното обсъждане на работна среща относно уточняване 

детайли по електронното заявление за гласуване извън страната. 

Обсъдихме го в работна група. Промените, които решихме, 

че е нужно да се направят, и съгласувахме при работното обсъждане, 

предлагам да бъдат незабавно изпратени с писмо до 

„Информационно обслужване“ АД.  

Също така да подготвим съобщение, с което да обявим 

стартирането на електронната форма на заявление утре от 12,00 ч., 

както също прие работната група, която обсъжда този проблем. 

Моля да вземем решение относно тези две обстоятелства. 

Колеги, да допълня предложението си – извинете, че закъснях 

с това, да приложим и списъка, който е приложение към писмото на 

МВнР до Централната избирателна комисия от 19 април 2024 г., 

включващ държавите, в които има акредитирани посланици на 

Република България, за да бъдат параметризирани заявленията. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да 

гласуваме предложението на господин Томов, тъй като докладчикът 

не успя да гласува. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева, Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, във връзка с електронното заявление за гласуване 

извън страната ви предлагам да гласуваме публикуване на нашата 

страница на съобщение относно началната дата и час за 

възможността българските граждани да подават през интернет 

страницата на ЦИК заявления за гласуване извън страната. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Колеги, в моя папка с вх. № ЦИК-ЕП/НС-02-117 е постъпило 

писмо, с което Министерството на финансите ни изпраща тарифите 

за БНТ и БНР, които ще бъдат ползвани в кампанията, за 

съгласуване. 

Отговорът е с проектен номер 9469, с което потвърждаваме, 

че съгласуваме тези тарифи, които ще бъдат използвани в 

кампанията. 

Колеги, предлагам да гласуваме текста на това писмо и да го 

изпратим в Министерството на финансите. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви съобщение от 

Административен съд – Добрич, по адм. дело № 195/2023 г. 

Съобщава ни се Решение № 785/12.04.2024 г., постановено по 

делото, с което се осъжда Централната избирателна комисия да 

заплати на господин К.  определени суми. 

Ще предоставя на юристите за становище и подготвяне на 

касационна жалба. 

Докладвам ви писмо от Столична община, Район „Подуяне“ с 

вх. № ЦИК-06-99/11 от днешна дата, което е в изпълнение на 

разпореждане на Административен съд – София-град. Уведомяват 
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ни, че са извадени системните разписки и началния отчет за 

секционните комисии, посочени в писмото. Те са пет и са предадени 

в съда. За три секционни избирателни комисии не са открити 

системни разписки и направен отчет – за сведение. 

Колеги, в моя папка е публикуван проект на съобщение, 

което обсъдихме. Ако нямате други предложения за промени, да го 

гласуваме, което да бъде публикувано на нашата интернет страница. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Гергана Стоянова, 

Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия и насрочвам 

следващото за утре, 23 април 2024 г., от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 17,40 ч.) 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солакова 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 


